
 

Besök vid Slakthusområdet den 13 september 2023 

 

 

Visningen började inne på Palmfelt Center vid Globen där Camilla Edvinsson berättade om 

Slakthusområdet. Området skapades redan 1912. 

Det var verkligen intressant att höra om hur man planerat hela processen kring djurhantering, 

kontroller, slakt mm.på den tiden. 

Camilla berättade om projektet, vad man skulle behålla av de gamla byggnaderna och hur planen var 

tänkt framåt hur det skulle utformas och var man befann sig i projektet. 

Slakthusområdet kommer att utvecklas från ett industriområde till en urban stadsdel där bostäder, 

arbetsplatser, handel och service samsas med nya parker och torg. I kontrast till de närliggande 

arenorna i stort format ska Slakthusområdet med sin hundraåriga historia erbjuda mat, kultur och 

upplevelser i småskalig miljö. Kulturhistoriskt värdefulla byggnader bevaras och utvecklas 

tillsammans med tusentals nya bostäder och arbetsplatser. 

Sedan var det dags att ta sig ut i området för att få sig en bild.  



 

 

Som ni ser på bilden så regnade det, men det hindrade inte oss från en rundtur. 

 

 

 

Vi var 13 personer som deltog. 

Hoppas att alla var nöjda och fick en inblick i utformningen av området. 


